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У ЖИЖИ

Током месец и по 
дана предизборне 
кампање, листа 

„Александар Вучић - 
Србија не сме да стане“ 
организовала је низ 
скупова у градовима 
широм Србије, на који-
ма се окупљао велики 
број грађана. Митинзи 

су одржавани у спорт-
ским халама, које су 
биле мале да приме све 
заинтересоване грађа-
не да чују и виде кан-
дидате са листе „Алек-
сандар Вучић - Србија 
не сме да стане“, а 
посебно да послушају 
обраћања председника 

Србије и члана Српс-
ке напредне странке 
Александра Вучића и 
председника Српске 
напредне странке Ми-
лоша Вучевића.

Позивам људе да се 
врате у своју Србију из 
иностранства - нема 
сунца нигде на свету 

ВЕЛиКи СКУпОВи ШирОМ СрБиЈЕ ЛиСтЕ „аЛЕКСанДар ВУЧиЋ – СрБиЈа нЕ СМЕ Да СтанЕ”

као што га има овде у нашој 
Србији. Косово и Метохија 
су део Србије и држава ће се 
бринути о свом народу ма где 
да наши људи живе. Избори 
17. децембра су по значају 
судбински и нису питање ма-
тематике, већ опстанка наше 
државе и народа, а избор је 
једноставан, јер је са једне 

стране листа „Александар Ву-
чић - Србија не сме да стане“, 
са идејама, људима, резулта-
тима, циљевима, а са друге 
стране су лажни европејци и 
лажне патриоте које причају 
да воле Србију, а лажу, јер 
ће првог дана после избора 
хтети да се уједине са онима 
првима, код заједничког мен-

тора и газде највећег тајкуна 
у Србији Драгана Ђиласа, па 
ће, ако буду могли, напра-
вити коалицију и гласати за 
санкције Русији, за НАТО 
алијансу, одрећи се и Косова 
и Метохије.

Ово су само неке од порука 
које су се могле чути са ве-
ликих окупљања широм Ср-

бије, где је грађанима Србије 
упућена јасна порука – да је 17. 
децембра избор једноставан. 
Или Србија иде даље у правом 
смеру, уздигнуте главе, или се 
враћа у време пре 2012. годи-
не када је губила, била пони-
жавана, када је били прћија 
страних амбасада и играчка у 
рукама тајкуна.

17. децембра избор је једноставан

иЛи СрБиЈа иДЕ ДаљЕ У праВОМ СМЕрУ иЛи 
СЕ ВраЋа У ВрЕМЕ прОпаСти прЕ 2012. ГОДинЕ
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Србија има власт која 
води српску политику, 
самостално и одговор-

но доноси одлуке, о важним 
питањима која се тичу бу-
дућности земље питају се 
њени грађани, а не амбаса-
де или центри моћи. Имамо 
пријатеље и на Истоку и на 
Западу, не затварамо нијед-
на врата, наша реч се чује и 
уважава у међународним ок-

вирима.
Захваљујући таквој од-

говорној политици српског 
руководства, на челу са 
председником Александ-
ром Вучићем, 27 држава 
повукло је признање Ко-
сова и Метохије. КиМ да-
нас не признаје 107 држава 
света.

Током мандата, председ-
ник Вучић посетио је више 

од 40 држава, неке од њих 
и неколико пута. Састао се 
са више од 60 председника 
и са више од 80 премијера, 
са више од 90 министара 
спољних послова и са више 
од 70 министара других ре-
сора.

Србија је стратешки оп-
редељена за чланство у Ев-
ропској унији, константно 
унапређује односе са САД, 

са Кином је везује челично 
пријатељство и Споразум 
о слободној трговини, није 
увела санкције Руској Феде-
рацији, обнавља присуство 
на афричком континенту, 
гради одличне односе са 
Турском, везана је посебно 
блиским односима са Мађар-
ском и негује добре односе у 
региону.

Наша држава изабрана је 

ЕКСпО 2027. прЕДСтаВља СрБиЈУ 
У наЈЛЕпШЕМ СВЕтЛУ

за домаћина Међународне 
специјализоване изложбе 
Експо 2027. године, у конку-
ренцији са САД, Тајландом, 
Шпанијом и Аргентином. 
Тема коју ћемо изложити 
је „Игра(ј) за човечанство-
спорт и музика за све“. У 
овај пројекат, који ће до-
датно убрзати раст наше 
привреде, уложићемо 12 
милијарди евра како бис-
мо се показали у најбољем 
светлу, а Београд ће постати 
један од најлепших градова 
на свету.

МЕЂУНАРОДНА САРАДЊА

Председник Вучић, током мандата, сусрео се са Више од 60 Председника држаВа, међу 
којима су били и Председник кине си ђинПинг и Председник Француске емануел макрон

У Београду је одржан други 
сајам Винска визија Отво-

реног Балкана, који је окупио 
650 излагача, из двоструко 
више земаља него прошле 
године. Идејни творац, орга-
низатор и домаћин ове мани-
фестације је председник Ср-
бије Александар Вучић, који 
је угостио председника Владе 

Северне Македоније Дмитра 
Ковачевског и председника 
Црне Горе Јакова Милато-
вића, док се са видео бима 
обратио и председник Владе 
Албаније Еди Рама.

Председник Вучић рекао 
је да просперитетан и ста-
билан Западни Балкан чини 
тржиште од 20 милиона пот-

рошача. Захвалио се српским 
винарима који, како је рекао, 
најбрже напредују у овом 
делу света и оценио да Wine 
vision боље изгледа него 
сајам у Италији, те поручио 
да ће за годину-две моћи да 
се каже да Србија има боља 
вина од неколико земаља Ев-
ропске уније у окружењу.

Open Balkan Wine visiOn

ВинО ДОВОДи СВЕт У БЕОГраД

„сајам вина привлачи 
људе са свих страна, 
светска имена су овде. 
сви који су дошли на 
сајам делују срећно - 
италијани, Французи, 
енглези, словенци, срби, 
албанци, македонци... 
то је велика реклама за 
нашу земљу”.

Александар Вучић, 
председник Србије
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Курс динара стабилан и 
више пара у државној Каси

Избори који се одржавају 
17. децембра пресудни 

су за Србију. Тада одлучује-
мо да ли ћемо наставити да 
идемо напред или ћемо се 
вратити у прошлост. Грађа-
ни немају тежак избор, а 

имају за кога и за шта да 
гласају - за остварене ре-
зултате у последњих 11 го-
дина. Грађани само треба да 
упореде како су живели до 
2012. године, а како живе 
данас.

ЕКОНОМИЈА

2008.год. - 
2010.год. - 
2012.год. - 
2019.год. - 
2020.год. - 
2021.год. - 
2022.год. - 

Јан-окт 
2023.         -117,27 дин.

  81,44 дин.
103,04 дин.
113,13 дин.
117,85 дин.
117,58 дин.
117,57 дин.
117,46 дин.

бруто друштвени 
производ 

(у милијардама евра)
2010.год. - 
2011.год. - 
2012.год. - 
2018.год. - 
2019.год. - 
2020.год. - 
2021.год. - 
2022.год. - 
2023.год. - 

31,5 млрд.
35,4 млрд.
33,7 млрд.
42,9 млрд.
46,0 млрд.
46,8 млрд.
53,3 млрд.
60,4 млрд.
69,0 млрд.

девизне резерве 
бруто 

(у милијардама евра)

2012.год. - 15,3 млрд.
2022.год. - 38,5 млрд.
2023.год. - 38,8 млрд.

2012.год. - 10,9 млрд.
2022.год. - 19,4 млрд.
18. октобар 
2023.год. - 24,3 млрд.

девизне резерве 
у злату 
(у тонама)

девизни Курс 
(вредност динара за 1 евро)

прилив страниХ диреКтниХ инвестиција 
(у милијардама евра)

2012.год. 

1,0 млрд.

3,5 млрд.

2018. год.

3,8 млрд.

2019. год.

3,0 млрд.

2020. год.

3,9 млрд.

2021. год.

4,4 млрд.

2022. год.

3,4 млрд.

Јан-окт 
2023. год.
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новчаници дупло пунији него пре 11 година
Oд када је Српска на-

предна странка пре-
узела одговорност 

за вођење државе, спровели 
смо тешке реформе, мно-
го смо радили и много чега 
се одрицали, али земља је 
кренула напред. Полако и 
сигурно наш привредни раст 
се убрзавао, упркос сложе-
ним међународним околнос-
тима.

Плате и пензије су 
двоструко веће него пре 11 
година. Ниво незапосле-
ности 2012. године био је 
25,9 одсто, у време закатан-
чених фабрика, када су људи 
масовно остајали без посла. 
Данас је незапосленост 9,6 
одсто, али радимо и даље, 
привлачимо инвестиције, от-

варамо фабрике и запошља-
вамо људе широм Србије. 
Сада је тај преломни трену-
так када не смемо да дозво-
лимо да све ово буде узалуд, 
не смемо да се вратимо у 
доба када су се народне паре 
немилице трошиле на личне 
и породичне бизнисе и ком-
бинације политичара, док је 
народ сиромашио, а држава 
пропадала.

Србија не сме да стане и 
зато 17. децембра избор је 
јасан - бирамо Србију бу-
дућности, Србију која иде 
напред, наставак сигурне 
будућности за све грађане. 
А за то нам је потребна ваша 
подршка листи „АЛЕКСАН-
ДАР ВУЧИЋ-Србија не сме 
да стане“.

2009.год. - 338€

2020.год. - 331€

2023. јул - 715€

2023.децембар - 836€

2024. децембар - 955€ 
(Процена Министарства финансија)

2011.год. - 209€

2024.год. - 390€

2010.год. - 153€

2020.год. - 256€

2023.год. - 341€

2024.год. - 401€

2012.год. - 25,9%

2022.год. - 9,6%

2012.год. - 53,2%

2021.год. - 26,4%

2023.год. - 24,7%

просечна плата 
у србији

просечна пензија у србији

минимална 
зарада

незапосленост

незапосленост 
младиХ

2012.год. - 452€

Сада - 930€

просечна плата 
у београду
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Српска напредна стран-
ка прва је предала ли-
сте за парламентарне 

изборе, за изборе у Београду 
и у још 64 локалне самоупра-
ве широм Србије.

Председник Српске на-
предне странке Милош Ву-

чевић предао је Републичкој 
изборној комисији листу 
„Александар Вучић - Србија 
не сме да стане“ уз 92.637 
потписа подршке грађана. 
Носилац листе је председник 
Србије и члан СНС-а Алек-
сандар Вучић, а први на лис-

ти је Милош Вучевић.
Милош Вучевић предао је 

листу заједно са функцио-
нерима странке и са коали-
ционим партнерима и, том 
приликом, нагласио да су 
кандидовани добри људи, 
те позвао грађане Србије да 

изађу у што већем броју на 
биралишта 17. децембра.

„Избори су фестивал де-
мократије, празнични дан. 
Одлучујемо о својој кући, 
одлучујемо о Србији. Од-
лучујемо како желимо да 
живимо. Одлучујемо куда 

ИЗБОРИ

17. ДЕЦЕМБАР 2023.

снс прва предала изборне листе

идемо и како видимо Србију 
у наредном периоду. А ми, 
понављам, кандидујемо про-
грам за Србију, кандидујемо 
идеју за Србију, кандидујемо 
визију за Србију“, истакао је 
Вучевић.

Председник Извршног 

одбора СНС Дарко Глишић 
предао је Градској изборној 
комисији листу „Александар 
Вучић - Београд не сме да 
стане“ за изборе у Београ-
ду. СНС је прва странка која 
је предала изборну листу 
ГИК-у, уз 18.836 потписа 

подршке грађана. Први на 
листи је Александар Шапић, 
који је, после предаје, рекао 
да ће он бити и кандидат за 
градоначелника, и поручио 
да ће та листа учинити све 
да се започети пројекти за-
врше.

„Учинимо све да  ствари 
које смо започели, не само у 
последњих годину и по дана, 
него и у претходних неколи-
ко година, наставимо. Зато и 
јесте назив листе Београд не 
сме стане“, поручио је Ша-
пић.

изборну листу за Парламентарне изборе Предао 
је Председник снс милош ВучеВић

Предаја листе за београд: ана брнабић, дарко глишић, 
александар шаПић, синиша мали и Владимир орлић
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Републичка изборна комисија прогласила је листу 
„Александар Вучић-Србија не сме да стане“ за 
парламентарне изборе, на којој је наведено 250 

кандидата за посланике, уз списак 92.637 бирача који 
су подржали листу.

Први на листи нашао се председник Српске напред-
не странке и министар одбране Милош Вучевић, а за 
њим председница Владе Ана Брнабић. На трећем мес-
ту је историчар Дејан Ристић, затим следе народна по-
сланица др Марија Здравковић и председник Народне 
скупштине Владимир Орлић. У врху листе су и Љубица 
Вранеш, Јован Колунџија, Марина Рагуш, Стојан Раде-
новић, Дејан Томашевић, Никола Селаковић, Весна Ђу-
ришић, Арно Гујон, Невена Ђурић, Миленко Јованов, 
Предраг Бандић...

Поред бројних грађана, који су стајали у редовима ши-
ром земље, потпис подршке овој листи дао је и доскора-
шњи председник СНС и председник Србије Александар 
Вучић, у просторијама Општинског одбора СНС на Сав-
ском венцу. Том приликом, поручио је да ће изборни дан 
бити најважнији дан, када ће се добро видети ствари.

„То је најважнији дан, дан када ћемо моћи да видимо 
какву политику подржавају грађани Србије, у овим теш-
ким околностима када се суочавамо са изазовима споља, 
унутра и у региону“, рекао је председник Вучић, и истакао 
да људи треба да разумеју да је поглед у будућност нешто 
без чега се не може.

„Значајан део пута смо прошли и опоравили смо земљу, 
а сада је важно да наставимо још снажније да бисмо има-
ли још нижу стопу незапослености и да се још брже реша-
вају проблеми обичних људи, од мамографа и магнетних 
разонанци до подизања животног стандарда“, истакао је 
председник.

Л и С т а  „ а Л Е К С а н Д а р  В У Ч и Ћ  –  С р Б и Ј а  н Е  С М Е  Д а  С т а н Е ”

важно је да наставимо још снажније 
да развијамо србију

милош ВучеВић

Љубица Вранеш

никола селакоВић

Предраг бандић

ана брнабић

јоВан колунџија

Весна ђуришић

сања џајић

дејан ристић

марина рагуш

арно гујон

сандра божић

марија здраВкоВић

стојан раденоВић

неВена ђурић

златибор лончар

Владимир орлић

дејан томашеВић

миленко јоВаноВ

жеЉко ребрача

1. МиЛОШ ВУЧЕВиЋ, 
адвокат, 
Нови Сад

2. ана БрнаБиЋ, 
мастер менаџмент/маркетинг, 
Београд-Савски венац

3. ДЕЈан риСтиЋ, 
дипл. историчар, 
Београд-Палилула

4. МариЈа зДраВКОВиЋ, 
кардиолог, 
Београд-Нови Београд

5. ВЛаДиМир ОрЛиЋ, 
доктор наука-електротехника и 
рачунарство, 
Београд-Чукарица

6. љУБица ВранЕШ, 
оперска певачица, 
Београд-Чукарица

7. ЈОВан КОЛУнџиЈа, 
магистар виолине, 
Београд-Савски венац

8. Марина раГУШ, 
политиколог, 
Београд-Вождовац

9. СтОЈан раДЕнОВиЋ,
професор универзитета 
у пензији, 
Београд-Врачар

10. ДЕЈан тОМаШЕВиЋ, 
економиста, 
Београд-Нови Београд

11. ниКОЛа СЕЛаКОВиЋ,
 дипл. правник, 
Београд-Врачар

12. ВЕСна ЂУриШиЋ,
дипл. економиста, 
Београд-Звездара

13. арнО ГУЈОн,
инжењер екологије, 
Београд-Нови Београд

14. нЕВЕна ЂУриЋ,
 мастер професор 
математике, 
Крушевац

15. МиЛЕнКО ЈОВанОВ,
 дипл. правник, 
Кикинда

16. прЕДраГ БанДиЋ,
пензионер, 
Београд-Вождовац

17. Сања џаЈиЋ,
 мастер економиста, 
Београд-Савски венац

18. СанДра БОжиЋ, 
дипл. политиколог за 
међународне односе, 
Панчево

19. зЛатиБОр ЛОнЧар,
лекар, 
Београд-Савски венац

20. жЕљКО рЕБраЧа,
спортиста, 
Сомбор

првиХ 20 Кандидата за 
народне посланиКе

прЕВрЕМЕни пОКраЈинСКи 
изБОри 17. ДЕцЕМБра

Превремени покрајински избори биће одржани 17. де-
цембра, заједно са превременим републичким изборима и 
изборима у делу локалних самоуправа у Србији.

Новоименовани председник Скупштине Војводине 
Момо Чолаковић заказао је седницу за 16. новембар 
2023. године, са једном тачком дневног реда: Предлог 
одлуке о превременом престанку мандата Скупштине 
Војводине.
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ПУТЕВИ И ПРУГЕ

Путевима које смо из-
градили повезује-
мо Србију и спајамо 

људе. Изградили смо 445 
километара путева и ауто-
путева (бивши режим свега 
42,6 километара). Рекон-
струисали смо 807 километа-
ра пруге и изградили 108 ки-
лометара брзе пруге (бивши 
режим реконструисао свега 
31,5 километара пруге и није 
изградио ниједан километар 
нове).

Развој инфраструктуре је 
приоритет у земљи која жели 
да напредује и да се развија, 
јер тамо где имате путеве, 

долазе и нове инвестиције, 
фабрике, радна места и бољи 
животни стандард.

Изградили смо ауто-пут 
Рума – Шабац, брзу са-
обраћајницу Нови  Београд 
– Сурчин и обилазницу око 
Београда. Радимо брзе са-
обраћајнице Пожаревац – 
Велико Градиште – Голубац 
и Осмех Србије тј. Бачки 
Брег – Наково са краком до 
Српске Црње, затим ауто-пут 
Београд – Зрењанин – Нови 
Сад, брзу саобраћајницу до 
Лознице, ауто-пут Сремска 
Рача – Кузмин. Отворили смо 
први део Моравског коридо-

ра, прву деоницу ауто-пута 
Ниш – Мердаре. Обновили 
смо 224 километара локал-
них путева, а тренутно се 
ради на још 460 километара.

За равномерни развој и 
регионално повезивање, 
неопходна је развијена же-
лезница. Зато Србија, први 
пут у историји, гради брзе 
пруге. Настављамо изградњу 
брзе пруге од Новог Сада 
ка Суботици, спроводимо  
припреме за изградњу брзе 
пруге од Београда до Ниша, 
реконструишемо пругу Ниш 
– Димитровград и још пет ре-
гионалних пруга.

Покренули смо пројекат 
„Заплови Србијом” кроз који 
реконструишемо постојећа и 
градимо нова  пристаништа, 
развијајући тиме лучке и 
пловне капацитете на нашим 
рекама.

Отворен је нови терминал 
на аеродрому „Никола Те-
сла“, започета је изградња 
новог терминала на аеродро-
му „Константин Велики“ у 
Нишу, а  српска национална 
авио-компанија Ер Србија  за-
бележила је историјске резул-
тате, повећала број услужених 
путника, успоставила нове ли-
није и проширила своју флоту.

градимо, обнављамо, повезујемо, уздижемо

мост Врла код Владичиног Хана

ноВе Писте на аеродрому „никола тесла“

део брзе Пруге од београда до ноВог сада

станична зграда ПрокоП

обилазница око београда

брзи Воз „соко“
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анас су далеко већа 
средства која се дају као 
подршка пољопривред-
ним произвођачима него 

2012. године, јер постоји чак 
34 мера подршке уз субвен-
ције по хектару, а урађена је 
и Стратегија равоја пољопри-
вреде до 2024. године.

Премија за млеко 2012. го-

дине износила је пет динара 
по литри, а на крају 2023. го-
дине је 19 динара по литри. 
Подстицаји по хектару за 
биљну производњу били су 
6.240 динара, а данас износе 
9.000 динара, док је регрес за 
гориво и ђубриво био 2.918 
динара, а сада је 9.000 динара 
по хектару. Од 2023. године 

уведено је и додатно увећање 
давања од 10 одсто за југ Ср-
бије - за Топлички, Јабланички 
и Пчињски управни округ - и 
за премије за млеко и за регре-
се у биљној производњи.

Значајно су увећани под-
стицаји за узгој квалитетних 
приплодних, али и товних 
грла (краве, овце, свиње, 

кокошке). Такође, увећана 
су давања за пчеларство, 
узгој рибе, очување гене-
тичких ресурса, органску 
производњу... Вишеструко 
су увећане инвестиције у 
физичку имовину пољопри-
вредних газдинастава, за ме-
ханизацију у примарној биљ-
ној и сточарској производњи, 

нарОД ЈЕ наШа СнаГа - БринЕМО О љУДиМа

озбиљна државна помоћ за сваКи вид производње

за тракторе, млекомате и 
роботе за мужу. Порасле су 
и инвестиције у подизање 
вишегодишњих засада воћа, 
винове лозе и хмеља.

Повраћај од сто одсто за 
подршку локалним самоу-
правама за руралну инфра-
структуру уведен је 2021. 
године. Набавка трактора 

финансирана је од 2017. го-
дине кроз више програма, 
почев од националног про-
грама 2017. године, ИПАР-
ДА од 2019. године и проје-
кта тржишно орјентисане 
привреде од 2022. године. 
Укупно од 2017. године до 
данас финансирана је набав-
ка 4.000 трактора. Кредитна 

подршка пољопривредним 
произвођачима износила је 
660 милиона динара у 2012. 
године, а 2023. године је 
више него дупло већа и из-
носи 1.328.019.000 динара.  

Пољопривредници данас 
имају на располагању и мере 
подстицаја у виду регреса за 
набавку репродуктивног ма-

теријала, суфинансирање ка-
мате за краткорочне и дуго-
рочне пољопривредне креди-
те, за набавку опреме за пче-
ларство, за осигурање усева, 
плодова, вишегодишњих за-
сада, расадника и животиња, 
за суфинансирање трошкова 
ветеринарских услуга, набав-
ке лекова...

траКтОри 2012 - 2023

2012 2017 20202018 20212019 2022 20223

1,470,336,661

0 489,808,684
499,104,147

678,902,184

1,182,393,926

1,674,106,217
1,676,868,373

Д

ПОЉОПРИВРЕДА
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БОља ОпрЕМљЕнОСт пОЛициЈЕ, за БОљУ БЕзБЕДнОСт ГраЂана
За нешто више од годину дана, од 26. октобра 2022. до 13. но-

вембра 2023. године, Министарство унутрашњих послова зна-
чајно је унапредило своју опремљеност и по питању униформи, 
опреме, наоружања, али и по питању обнове возног парка и ре-
конструкције постојећих објеката.

ронилачка и алпинистичка 
опрема за потребе Жандар-
мерије

уређаји за детектовање ме-
тала

термовизијска опрема

беспилотне летелице (дрон, 
опрема и антидрон систем)

информатичка опрема

100 комада пиштоља марке 
„глок“

тактичка опрема за упаде

тактички комплет за насил-
но отварање улазних места

ведра за гашење пожара из 
ваздуха
специјална заштитна опрема 
и уређаји

Испоручено 397 возила 
„шкода суперб“, а оче-
кује се испорука још 
50 комада возила мар-
ке „исузу“ и 40 комада 
возила марке „фиат ду-
като“

испоручена су два на-
вална возила, а очекује 
се испорука преосталих 
35 ватрогасних возила

седам АТВ возила и 
једне моторне санке

борбено оклопно во-
зило М-16 „Милош“ за 
потребе САЈ

5 комада теренских во-
зила „застава терво“

хеликоптер типа „КА-
МОВ 32“

5 возила путем донације 
(2 „шкоде октавије“ и 3 
„шкоде фабије“)

10 патролних мотоци-
кала и 15 мотоцикала 
за обуку полицијских 
службеника (BMW)

МатЕриЈаЛнО – тЕХниЧКа 
СрЕДСтВа

ВОзиЛа
Урађено је 569 ко-

мада балистичких пр-
слука, у току је репа-
рација друге транше 
од 440 комада, након 
чега се очекује репа-

рација и треће транше 
од 210 панцира. Угово-
рена је набавка 2.168 
панцира са балистич-
ким шлемовима за пот-
ребе Жандармерије.

панцири

МУнициЈа
Испоручена је му-

ниција вредна око 
430.000.000 динара 

(9.267.000 метака раз-
личитог калибра и на-
мене).

ОрУжЈЕ
Испоручено је 

1.958 комада нових 
аутоматских пуша-
ка М05Е1, а до краја 
године очекује  се 
испорука још 5.649 
комада. Уговорена је 
набавка са „Заставом 
оружје“ 14.232 кома-
да различитих типова 
наоружања.

Широм Србије ре-
конструисано је на 
десетине полицијских 
објеката, уређене су 

гараже, магацини и 
ограде, обновљени су 
и проширени паркинг 
простори.

ОБЈЕКти

УниФОрМЕ
У 2023. годи-

ни уговорена је 
набавка обуће 
и одеће вредна 

2.200.000.000 ди-
нара за целоку-
пан униформисани 
састав полиције.
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спремни да бранимо нашу 
земљу и наше небо

повећање плата

Повећан је стандард 
п р о ф е с и о н а л н и х 
припадника Војс-

ке Србије. Плате, почев од 
плате за јануар 2023. годи-
не, повећане су за 25 одсто 

професионалним припадни-
цима Војске Србије распо-
ређеним у Војсци Србије и за 
12,5 одсто запосленима рас-
поређеним у Министарству 
одбране, што уједно пред-

ставља и највеће повећање у 
протеклих 10 година. Плате 
припадника специјалних 
јединица значајно су увећа-
не, тако да почев од августа 
2023. године почетна плата 

у јединицама нивоа 1 износи 
200.000 динара. Такође, од 
августа 2023. године за 25 
одсто повећане су и плате 
запосленима у Војнотехнич-
ком институту.

Закључен је низ пројека-
та опремања Војске Србије 
наоружањем и војном опре-
мом , са посебним акцентом 
на опремању Војске Србије 
средствима из производних 
програма Одбрамбене ин-
дустрије Србије, у укупној 

вредности од око 27 ми-
лијарди динара, од чега је 
за опремање кључним бор-
беним средствима издвоје-
но више од 14 милијарди 
динара.

Војсци Србије испоруче-
нo je више од 60 сложених 

борбених система и технике 
(новопроизведених и мо-
дернизованих), више хиља-
да стрељачког наоружања 
нове генерације, више сто-
тина савремених оптичких 
и оптоелектронских нишан-
ских система, велика коли-

чина муниције побољша-
них карактеристика разних 
калибара и више хиљада 
комплета заштитно балис-
тичке, телекомуникационе 
и разне друге опреме, као и 
више хиљада комплета уни-
форме.

знаЧаЈна СрЕДСтВа за ОпрЕМањЕ ВОЈСКЕ

БЕЛа КњиГа ОДБранЕ
Интензивиран је рад на усвајању стра-

тегијских докумената. Завршена је изра-
да нове „Беле књиге одбране Републике 
Србије“ која је представљена јавности. 
Усвојен је Концепт тоталне одбране, а у 
фази прибављања сагласности и усагла-
шавања су Стратегијски преглед одбра-
не и акциони планови за спровођење 
Стратегије националне безбедности 
Републике Србије и Стратегије одбране 
Републике Србије

УЛаГањЕ У ВОЈнЕ БОЛницЕ
Уговором са Министарством здравља, дефинисан 

је модел финансирања Трансплантационог центра. 
Спроведени су поступци набавке медицинске оп-
реме по захтевима војноздравствених установа, а 
ради унапређења система војног здравства. Закљу-
чен је уговор за набавку Сајбер ножа и набављен 
систем за стерилизацију. Уведен је нови модел фи-
нансирања допунског рада у војноздравственим 
установама кроз усмеравање прихода у Фонд за 
СОВО, чиме је омогућено пружање здравствених 
услуга грађанима.

СтанОВи 
за ВОЈнЕ 

пЕнзиОнЕрЕ
Износ накнаде за стам-

бено збрињавање војних 
пензионера повећан је 
са 20.000 евра на 30.000 
евра, што је утицало на по-
већање интересовања за 
стамбено збрињавање на 
овај начин.

ДОМаЋа прОизВОДња
У наоружање Војске Србије уведено је 28 средстава 

из пројеката развоја и модернизације реализованих 
од стране Војнотехничког института и Одбрамбене 
индустрије Србије, као и 11 нултих серија за које су ус-
постављене производне линије.

пОВЕЋањЕ БрОЈнОСти
Започет је пројекат Војске Србије - „Пројекат 

5000“ - повећање бројног стања специјалних једи-
ница до 5000 припадника, ради повећања оператив-
них и функционалних способности Војске Србије.

УВОзна 
ОпрЕМа

Са иностраним испоручиоци-
ма закључено је више уговора, 
а посебно су интензивиране ис-
поруке средстава, те се до краја 
ове године и у првом кварталу 
2024. године очекује испорука 

више капиталних средстава из 
иностранства из области борбе-
них и хеликоптера опште намене, 
транспортних авиона, радарских 
система, комуникационе опреме 
и опреме за специјалне јединице.

Обезбеђен је подстицај преду-
зећима одбрамбене индустрије у 
виду новог инвестиционог про-
грама за унапређење и модерни-
зацију производних капацитета, 
у вредности од 11,6 милијарди 
динара. Успешно је организован и 
међународни сајам наоружања и 
војне опреме „Партнер 2023“.

пОДСтицаЈи 
прЕДУзЕЋиМа 
ОДБраМБЕнЕ 
инДУСтриЈЕ рЕКОнСтрУКциЈа КаСарни

Завршена је изградња објеката за смештај у касарни „Аеродром“ у 
Панчеву и на аеродрому „Морава“ у Лађевцима, инвестиционо одржа-
вање објекта за смештај људства у касарни „Стефан Немања“ у Рашки 
и у току су радови на изградњи инфраструктуре и објеката у касарни 
„Поднаредник Момчило Гаврић“ у Лозници.



БРИГА О ГРАЂАНИМАИНТЕРВЈУ
СНС ИНФОРМАТОР 123/2023  |  2322 |  СНС ИНФОРМАТОР 123/2023

ЗДРАВСТВО

Животи људи јесу 
најважнији. И зато 
држава новац ула-

же у очување живота својих 
грађана. Десетине милиона 
евра уложено је у набавку 
најсавременије опреме за 
дијагностику и лечење боле-
сти, у виду мамографа, маг-
нетних резонанци, цт скене-
ра, рендгена, али и у рекон-
струкцију и изградњу сала у 
којима ће ови савремени апа-
рати бити доступни пацијен-
тима. Нарочито је важно да 
приступ најмодернијој оп-
реми имају и пацијенти који 

живе ван великих градова.
Најсавременији мамографи 

за откривање карцинома дој-
ке у најранијој фази добиће 
болнице у  Кладову, Неготи-
ну, Бабушници, Прокупљу, 
Сокобањи, Пироту, Врача-
ру, Нишу, Владичином Хану, 
Крагујевцу, Сурчину, Куршу-
млији, Крушевцу, Пожаревцу, 
Обреновцу, Власотинцу, Мај-
данпеку, Лесковцу...

Такође, 21 град добиће апа-
рате за магнетну резонанцу, 
а Ужице ће добити чак два 
због најдуже листе чекања. 
На списку установа које ће 

добити ултразвучне апарате 
су: Болница „Свети Сава“ у 
Београду, затим болнице у 
Новом Пазару, Нишу, Чачку, 
Књажевцу, Зајечару, Ваљеву, 
Ужицу, Крагујевцу, Петровцу, 
Савском венцу, Земуну, Гроц-
кој и Старом граду.

Од 2014. до 2023. године 
новоизграђено, комплетно 
реконструисано и адаптира-
но је 147 здравствених уста-
нова широм Србије. У време 

бивше власти, од 2000. до 
2012. године, ниједна бол-
ница није ни обновљена, а 
камоли изграђена нова.

Плата лекара специјалисте 
у последњих дванаест годи-
на више је него дупло већа. 
Наиме, 2012. године износи-
ла је 596 евра, а у 2024. до-
дини достићи ће 1259 евра. 
Плата медицинске сестре 
била је 286 евра, а сада дос-
тиже 680 евра.

нарОД ЈЕ наШа СнаГа - БринЕМО О љУДиМа

новиХ 147 болница
„никада за 10 година није урађено толико 
клиничких центара и болница, и 
реконструисано толико здравствених 
установа као у последњих 10 година. 
Tренутно се радови изводе на 19 болница. 
у изградњу клиничко-болничких центара 
уложено је највише новца у савременој 
историји србије”.

Александар Вучић

„за мене је значајно да 
видимо како да људима, 
посебно женама, 
мајкама, супругама, 
сестрама, омогућимо да 
имају основну онколошку 
заштиту и превенцију, не 
само у највећим, већ у 
и мање развијеним 
општинама, да би жене 
могле да изврше прегледе 
тамо где живе, да сачувамо 
њихове животе и да их 
сачувамо за будућност”.

Александар Вучић

најмодернији мамографи, 
магнети, скенери и у мањим 
градовима

Више него дупло веће плате 
лекара и медицинских сестара
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БОРБА ЗА ВЕЋИ НАТАЛИТЕТ

10.000 динара исплаћено је 
сваком детету до 16 година 
старости.

Родитељски додатак за 
рођење првог детета од 1. јула 
2023. године износи 366.122 
динара.

Родитељски додатак за дру-
го дете износи 324.772 ди-
нара, за треће дете 1.948.632 
динара, а за четврто дете 
2.922.948 динара.

Једнократна помоћ за рођење 
другог и трећег детета је 
122.040 динара, док је пау-
шал за набавку опреме 6.766 
динара.

Скриниг на спиналну мишић-
ну атрофију (СМА) обавезан 
је за свако дете, у сваком по-
родилишту у Србији, и држа-
ва за то годишње издваја 62 
милиона динара.

Вантелесна оплодња омо-
гућена је женама старости 

нарОД ЈЕ наШа СнаГа - БринЕМО О љУДиМа

почело је да нам се рађа више беба

„наставићемо са мерама 
подршке наталитету, да нас буде 
више, у рађању деце лежи наша 
будућност. зато ћемо, поред свих 
постојећих мера, донети и посебне 
мере за пето и шесто дете које ће 
бити системске и трајаће 
годинама. неке садашње мере 
трају 10, 12, 15 или готово 
18 година, а сада желимо да мере 
за пето и шесто дете подигнемо 
на тај ниво”.

Александар Вучић

У Србији је 2022. године било око 62.700 новорођених беба, што 
је раст у односу на 2021. годину за више од око 0,8 одсто. Наша 

земља једина је држава у широм региону која је забележила повећање 
наталитета. То је резултат мера давања више подстицаја породицама 
за рађање, али и резултат враћања наде у будућност и бољи живот у 
Србији.

до 45 година, уместо као до 
сада - до 43 година, а држава 
је омогућила и вештачку оп-
лодњу донираним ћелијама.

Такође, изједначене су жене 
предузетнице са женама у 
радном односу по питању 
трудничког и породиљског 
боловања, које свима траје 
две године.

Oве године, мимо планира-
ног у буџету, издвојено је 
још 30 милиона евра за ле-
чење деце у иностранству 
од ретких болести.

Србија је данас међу пр-
вих пет држава у Европи 
по подршци лечењу ретких 
болести - увођењу инова-
тивних лекова и слању деце 
на дијагностику и лечење у 
иностранство. Од 2008. до 
2012. на лечење је послато 
440 деце, а од 2012. године 
до сада послато је 11 пута 
више деце - 4.887 малиша-
на.



СНС ИНФОРМАТОР 123/2023  |  27

ИНТЕРВЈУ
26 |  СНС ИНФОРМАТОР 123/2023

КУЛТУРА ЕКОЛОГИЈА

Настављамо да мера-
ма за унапређење 
квалитета ваздуха, а 

приоритети су замена енер-
гената у домаћинствима и 
јавним објектима онима који 
су еколошки прихватљиви, 
унапређење енергетске ефи-
касности, пошумљавање, 
забрана паљења стрњике, 
замена старих возила и по-
већање броја електро пуња-
ча на јавним путевима.

Захваљујући мерама које 
се већ примењују, у Бео-
граду је 2023. године било 
само 24 дана са повећаним 

загађењем ваздуха, док је 
2011. године било 122 дана. 
Такође, у Бору 2023. године 
није било дана са прекора-
чењем дневне вредности 
сумпор-диоксида, а 2012. 
било је чак 116 оваквих 
дана, док је средња вред-
ност сумпор-диоксида у 
Бору 10 пута мања него 
2012. године.

У 2024. години, за гашење 
котларница и замену енер-
гената у објектима јавних 
институција које за грејање 
користе угаљ, мазут и лож 
уље, предвиђено је милијар-

ду динара, што је пет пута 
више него у 2023. години.

Укупан буџет за животну 
средину у 2024. години је 18 
пута већи него 2010. године.

Наставиће се са субвен-
цијама домаћинствима за 
замену индивидуалних 
ложишта и побољшање 
енергетске ефикасности. 
Министарство рударства и 
енергетике, у сарадњи са 
Светском банком, обезбеди-
ло је 45 милиона евра и оче-
кује се да ће у наредне три 
године бити санирано више 
од 50.000 домаћинстава.

Током 2024. године кре-
нуће се у енергетску санацију 
стамбених и јавних објеката, 
у сарадњи са ЕБРД. Вредност 
пројекта је 64,5 милиона 
евра, а у првој фази плани-
рана је санација око милион 
квадрата грејне површине.

Почиње пошумљавање 
пољопривредних површина 
слабијег квалитета у Бео-
граду, Зајечару, Крагујевцу 
и Пироту. Планирано је да 
се до 2026. године само у 
Београду пошуми око 364 
хектара пољопривредне по-
вршине.

нарОД ЈЕ наШа СнаГа - БринЕМО О љУДиМа

мере за чистији ваздуХ у градовима

обновљено и изграђено 109 домова 
Културе, музеја и галерија

За разлику од периода до 
2012. године, данас об-

новљени домови културе, 
културни центри, музеји, по-
зоришта и биоскопи широм 
земље на најбољи начин по-
казују промену односа држа-
ве према култури. Показатељ 
тога је и отварање две на-
ционалне установе културе 
у Београду, које читаву деце-
нију нису радиле - Народног 
музеја и Музеја савремене 
уметности.

Министарство културе је 
2016. године покренуло конкурс 
„Градови у фокусу“, настојећи 
да обновом установа култу-
ре учини доступним културне 
садржаје грађанима широм 
земље. Од 2016. године до да-
нас, подржана су 182 пројекта 
локалних самоуправа, за које је 
обезбеђено више од 1,8 милијар-
ди динара. Само у последње три 
године, урађено је 109 пројеката 
реновирања и опремања домова 

културе, музеја, библиотека, га-
лерија и других установа, за шта 
је издвојено преко милијарду 
динара. Обезбеђена су средства 
за обнову установа културе у 33 
јединице локалне самоуправе. 
Завршена је реконструкција Му-
зеја Југославије, а обезбеђена су 
средства за завршне радове на 
Културном центру у Пироту и 
за изградњу мале сале и рено-
вирање постојеће у Народном 
позоришту у Нишу.

ГраДОВи У ФОКУСУ

У циљу децентрализа-
ције, покренут још један ва-
жан пројекат – Национална 
престоница културе по узо-
ру на Европску престоницу 

културе. Прву престижну 
титулу понео је Град Чачак, 
а национална престоница 
културе 2024. године биће 
Ужице.

нациОнаЛна прЕСтОница КУЛтУрЕ

Данас је култура сећања 
добила значајно место на 
културној мапи Србије. 
Након 78 година небриге, 
на иницијативу председ-
ника Александра Вучића, 

стекли су се услови за ос-
нивање установе културе 
Меморијални центар „Ста-
ро сајмиште“, што је омо-
гућило почетак радова на 
обнови овог стратишта.

СтарО СаЈМиШтЕ

пОСЕБна БриГа ДржаВЕ за ХиЛанДар
Имајући у виду значај Хиландара 

за културу, историју и традицију срп-
ског народа, усвојене су измене За-
кона о култури којима је предвиђено 

да Задужбина Светог манастира Хи-
ландара уђе у ред субјеката који ужи-
вају посебну бригу државе у области 
културе. Истовремено, радимо и на 

заштити Жиче, Манасије, Сопоћа-
на, Смедеревске тврђаве, Царичиног 
града, манастира на КиМ  и других 
пројеката.

Министарство културе 
пре 2012. године није на 
УНЕСКО листу уписало 
ниједан елемент нашег 
нематеријалног наслеђа. 
Тај процес је покренут 
тек након 2012. године, а 
2014. године резултирао 
је првим уписом Породи-
чне Славе на УНЕСКО-ву 
листу нематеријалног 

културног наслеђа чо-
вечанства. Уследили су 
уписи Кола, Певања уз 
гусле, Злакуске лончарије 
и Друштвене праксе у вези 
са припремом и употре-
бом шљивовице. Као прва 
номинација Србије у кате-
горији културног предела 
предат је досије за Култур-
ни предео Бача.

Подршка филмској индус-
трији посебно се увећава од 
2016. године, увођењем подсти-
цаја у области аудио-визуелне 
производње од стране Владе 
Србије. То је допринело развоjу 
овог сектора и повећању броjа 
запослених у култури за чак 

39 одсто, али и напретку тури-
зма и привреде у целини. Од 
2016. сваке године увећавао се 
буџет Филмског центра Србије 
за снимање филмова и сада 
износи 1.300.000.000 дина-
ра, док се за подстицај издваја 
1.800.000.000 динара.

ОГрОМан БУџЕт за 
СниМањЕ ФиЛМОВа

УпиС на УнЕСКО ЛиСтУ
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. уб

Нови асфалт у Насељима

У селу Стубленица асфалтирано је 800 ме-
тара пута у Рафаиловићима и у Церику. Док-
мир је добио 1.800 метара нове асфалтне под-
логе у Пејића крају, према Манојловићима и у 

засеоку Врањача. У засеоку Орашје, у Кршној 
Глави, урађено је 500 метара новог асфалта. 
Полагањем камена-темељца обележен је по-
четак изградње Регионалне санитарне депо-

није „Каленић“, највећег еколошког пројекта у 
Србији. У склопу ОШ „Милан Муњас“ отворен 
је затворени базен. У просторијама ОО СНС, 
обележена је страначка слава Света Петка.

2. лесКовац
мамограф за болНицу

Председник Александар Ву-
чић и градоначелник Горан Цве-
тановић обишли су радове на 
реконструкцији болнице, која је 
добила нови мамограф. Пред-
седник Вучић је, затим, при-
суствовао свечаном отворању 
погона италијанске компаније 
„Аунде“. Хуманитарне акције 
спроводили су активисти више 
месних одбора и савета, а чла-
нови Уније младих и активисти 
МО Милентије Поповић 1 и 2, и 
МО Вељко Влаховић 1 и 2 делили 
су „СНС Информатор“. Пријеми 
грађана организовани су у Ви-
нарцу, Манојловцу, Брестовцу, 
у присуству народне послани-
це Андријане Васић. Народна 
посланица Марија Јовановић 
и активисти МО Марко Црни 1 

разговарали су са грађанима на 
пијаци. Чланице Форума жена 
одржале су трибине на тему 
родитељства. Завршена је ре-
конструкција магистралног топ-
ловода Црвена звезда, Борачка 
улице у Бобишту и водоводне 
мреже у улици Воје Николаје-
вића. Обележен је Дан града, 
када су отворене нове просто-
рије МЗ Прва јужноморавска 
бригада, подељене награде 
младим талентима и одржане 
традиционалне Коњичке трке. 
Одржан је и Сајам запошља-
вања, Велики сабор у част Нико-
ле Скобаљића, Караван „Изађи 
ми на теглу“, Ноћ истраживача, 
Дечија недеља, Самит фотогра-
фа, Лесковачки победник, Игре 
на води...

3. бела паланКа
окупљање пољопривредНика

Педесетак пољопривред-
них произвођача окупило се на 
градској пијаци на обележавању 
Светског дана хране. Догађај 
је организовало општинско 
Одељење за пољопривреду како 
би пољопривредници размени-

ли искуства и информисали се о 
актуелним конкурсима и субвен-
цијама које дају Министарство 
пољопривреде и локална само-
управа. Пољопривреднике је 
обишао и председник OO Горан 
Миљковић.

4. неготин
уређење путева

У оквиру велике акције 
уређења путне инфраструктуре, 
у Уровици су уређени улица и 
прилаз центру села, а реконстру-
исан је и кров на згради Месне 
заједнице и Поште. Министар-
ство грађевинарства, саобраћаја 

и инфраструктуре уложиће 120 
милиона динара у реконструк-
цију деонице пута од Сиколске 
табле до МЗ Сиколе. Поред ра-
дова на асфалтирању улица, у 
селима се реконструишу и раз-
личити објекти.

6. пожаревац
рекоНструкција пута 
братиНац - рам

Обележен је Дан ослобођења у Првом и Другом 
светском рату, полагањем венаца на Споменик срп-
ском војнику и на Спомен обележје на Чачалици. 
Почела је реконструкција државног пута Братинац 
- Рам. Чланице Уније жена ГО СНС одржале су низ 
трибина које се тичу превенције и лечења болести 
савременог доба. Обележено је 15 година од осни-
вања Српске напредне странке и страначка слава 
Света Петка.

7. смедерево
превеНција оболевања
На Градском тргу одржана је трибина „Превенција 

карцинома дојке“, поводом Међународног месеца 
борбе против карцинома дојке, који се у октобру обе-
лежава широм света, како би се скренула пажња на 
високу распрострањеност обољења и значај превен-
ције. Том приликом, подељени су флајери и пуштени 
су розе балони, који су симбол борбе против карци-
нома дојке.

5. ваљево
еНергетска саНација 
јавНих објеката
Градоначелник Лазар Гојковић и министар-

ка Дубравка Ђедовић Хандановић потписали 
су уговор за пројекат енергетске санације 
јавних објеката. Реч је о постављању солар-
них панела који конвертују сунчеву енергију 
у електричну, која ће се користити за рад 
топлотних пумпи које ће грејати воду у ба-
зенима и објекте у СРЦ Петница. Град кроз 
овај пројекат поставља и термичку изолацију 
на базенима и објектима, чиме се додатно 
штеди енергија. Такође, Ваљево је први град 
који комбинује све три мере енергетске ефи-
касности: соларне панеле, топлотне пумпе 

и термичку 
и з о л а ц и ј у . 
Одржан је 
традиционал-
ни Фестивал 
дуван чварака. 
Асфалтиране 
су три улице 
у МЗ Попучке. 
П р е д с е д н и -
ца Владе Ана Брнабић, министарка Ирена 
Вујовић, представници локалних самоуправа 
Колубарског округа, представници ЕБРД, ам-

басадор Француске и други гости  присуство-
вали су обележавању почетка радова на из-
градњи Регионалног центра за управљање 
отпадом „Еко-Тамнава“ у селу Каленић.

8. горњи милановац      прва општиНа без дивљих депоНија
Председник Александар Вучић, ми-

нистарка Ирена Вујовић и Влада Србије 
подржали су пројекат изградње канализа-
ције у граду и селима. Такође, наш Милано-
вац је прва општина без дивљих депонија. 
Локална самоуправа одвојила је средства 
за обнову конака манастира Враћевшница. 

После поплава 2022. године, кренули смо 
у реконструкцију моста на реци Камени-
ци. Заједно са мештанима, Општина гради 
још један пут у МЗ Луњевица. Председник 
Дејан Ковачевић посетио је домаћинство 
Драгана Петковића у Луњевици, обишао је 
радове на асфалтирању пута у Гојној Гори 

и породичну фирму „Прима издаваштво и 
дистрибуција“, која је корисник општин-
ских субвенција. Организовали смо дру-
жење са члановима Удружења пензионера, 
као и дружења са мештанима Прањана, 
Рудника и Такова. Одржан је 51. Сабор на-
родног стваралаштва.

Полагање камена-темеЉца за регионалну 
санитарну деПонију у каленићу

Посета министарке ирене ВујоВић
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10. бачКа паланКа
бицикли за Најмлађе 
суграђаНе

Министарка Дарија Кисић и 
председник Општине Бранислав 
Шушница свечано су отворили 
новоизграђени вртић „Дуга“. Шу-
шница, функционери и активисти 
разговарали су са суграђанима на 
пријемима грађана и на штандови-
ма. На иницијативу МЗ Товарише-
во, асфалтирана је пешачка стаза 
у делу улице Милета Протића. 
На десет раскрсница санирани 
су семафори оштећени у олујама. 
Активисти месних одбора, у духу 
Дечије недеље, посетили су вртиће 
и малишанима донирали играчке. 
Бачка Паланка проглашена је за 
екоопштину на конкурсу Амбасаде 
Француске и ЕУ. У школи у Силба-
шу реконструише се котларница 
и мења котао за грејање, а рекон-
струисана су и три дечија игра-
лишта у Младенову. Чланови ОО 
обезбедили су бицикле за најмлађе 
суграђане из вишечланих породи-
ца и за децу самохраних мајки. По-

водом 15 година постојања Српске 
напредне странке, уприличено је 
дружење за чланове и симпати-
зере, а обележена је и страначка 
слава. Први пут од изградње 1968. 
године, почела је реконструкција 
пута Пивнице - Деспотово. Подр-
жали смо пројекат „Безбедни у све-
ту тишине“, ради подизања нивоа 
безбедности особа са оштећеним 
слухом. Активисти ОО свакоднев-
но посећују старије суграђане и 
пружају им помоћ у обављању сва-
кодневних активности.

12. нова варош
пет дечијих игралишта

ЈКП „3. септембар“ добило је во-
зило аутосмећар од 18 кубика од 
Министарства за заштиту живот-
не, чија је вредност 24 милиона 
динара. Општина је изградила два 
дечија игралишта на локацијама 
Трг војводе Петра Бојовића и у На-
сељу. У последње три године из-
грађено је пет дечијих игралишта 
у свим градским зонама.

14. инђија
прослављеН рођеНдаН 
страНке

У просторијама ОО, пригодним 
коктелом обележено је 15 година 
постојања Српске напредне стран-
ке. Председник ОО Владимир Гак 
поручио је да инђијски одбор има 
готово 6.000 чланова, од тога 
велики број младих, успешних и 
перспективних људи. Нагласио 
је да имамо и велики број инвес-
тиција и новоотворених радних 
места.

16. србобран
разговор са 
суграђаНима

Чланови ОО организовали су 
штандове на пијаци и, уз јутарњу 
кафу, разговарали са суграђанима, 
заједно са чланицом Председни-
штва СНС Даријом Кисић.

17. петровац 
на млави
дечија играоНица

У насељу Каменово постављена 
је нова дечија играоница, а сред-
ства за реализацију пројекта обез-
беђена су из општинског буџета.

25. владимирци
помоћ суграђаНима

Активисти ОО СНС уручују 
пакете помоћи социјално угро-
женим породицама, деле „СНС 
Информатор“ на штандовима и 
разговарају са грађанима. Завр-
шена је изградња терена за мале 
спортове у школи у Јаловику. Ре-
конструисана је нисконапонска 
мрежа у делу МЗ Бељин. Одржа-
на је гастрономска манифеста-
ција Сачијада у Владимирцима. 
Завршени су радови на изградњи 

водоводне мреже у Трбушцу. 
Чланови ОО обележили су стра-
начку славу Свету Петку.

26. аранђеловац
дружење са 
суграђаНкама

Чланови ОО обележили су 
страначку славу Свету Петку и 
организовали дружење са су-
грађанкама у Орашцу. Почела 
је реконструкција цевовода си-
рове воде од водозахвата на 
реци Качер до језера Гараши. 

Објављен је тендер за рекон-
струкцију моста у МЗ Гараши. 
Председник Општине Бојан Ра-
довић обишао је радове на об-
нови таванског простора ОШ 
„Први српски устанак“. Општина 
је помогла уређење Дома култу-
ре и изградњу храма у Мисачи. 
Настављено је уређење спорт-
ског терена у насељу Колонија. У 
кругу управе ЈКП „Букуља“ одр-
жана је смотра нове механиза-
ције. Општина је као нову помоћ 
пољопривредницима увела суб-
венционисање набавке трактора 

са по 600.000 динара. Обележен 
је Дан ослобођења у Првом свет-
ском светском рату.

27. жабари
помоћ за 
пољопривредНике

Одржани су бесплатни здрав-
ствени превентивни прегледи у 
Дому здравља за наше суграђане. 
Расписан је јавни позив за под-
стицајна средства за инвестиције 
у пољопривреди - сектор механи-
зације.

11. Кањижа 
куповиНа куће На селу
Активисти ОО организовали су 

информативне штандове у Кањи-
жи и Хоргошу, разговарали са 
суграђанима и делили страначки 
промотивни материјал.

Са потписаних осам нових угово-
ра за куповину куће путем конкур-
са Министарства за бригу о селу, 
Општина наставља да обезбеђује 
куповину куће свим грађанима који 
испуњавају услове. Од расписи-
вања конкурса, Кањижа предњачи у 
Србији по броју потписаних уговора 
и по зинтересованости грађана да 
се стамбено збрину на овај начин.

13. врњачКа бања
разговор са суграђаНима

Активисти ОО делили су 
„СНС Информатор“ и разгова-
рали са суграђанима. Обеле-
жена је страначка слава Света 
Петка. Врњачка Бања била је 
домаћин скупа, који је органи-
зовало Министарство рудар-
ства и енергетике, поводом 
доделе уговора о енергетској 
санацији јавних објеката. Уго-
вори су додељени представни-
цима 21 локалне самоуправе, а 
наша Општина добила је сред-
ства за унапређење енергетске 
ефикасности у ОШ „Попински 
борци“. Уручени су уговори о 
додели субвенција за самоза-
пошљавање. Десет лица до-

било је по 300.000 динара за 
почетак сопственог пословања. 
Уручени су уговори о субвен-
цијама за пољопривреднике. 
Обележен је  Дан ослобођења 
и 82 године од Битке на Попи-
ни. Отпочело је рашчишћавање 
пута који спаја Гоч и Рсавце и 
следи асфалтирање, а радове је 
обишао председник Општине 
Бобан Ђуровић. Врњачка Бања 
добитник је награде „Balkan 
Spa Summit Award 2023“, а до-
битник је и на конкурсу „Еко-
општина“ у категорији енергет-
ске ефикасности. У Гимназији 
је отворен Мејкерслаб, први у 
Рашком округу.

9. мали зворниК
грејање по старој цеНи

Руководство локалне са-
моуправе обезбедило је ус-
лове за уредно снабдевање 
топлотном енергијом и у 
новој грејној сезони, а цена 
грејања остаје непромењена 
до краја јануара 2024. годи-

не. Општина је набавила нови 
камион за насипање путева. 
Састанку ОО у проширеном 
саставу присуствовали су 
чланови Председништва СНС 
Бранислав Маловић и Никола 
Селаковић.

18. ниш

Нове куће за Настрадале у клизишту
Напредњаци Ниша прославили су крсну 

славу Свету Петку. После 17 година неиз-
весности, осам породица из насеља Паси 
Пољана, чије су куће страдале у клизишту 
2006. године, добило је кров над главом. 
Градоначелница Драгана Сотировски, са 
сарадницима, разговарала је са житељима 

насеља Делијски Вис, Радикина Бара, Цр-
вени Крст и Врело, где су завршени или се 
раде стратешки инфраструктурни пројекти. 
У Трупалу је постављен камен-темељац за 
нови вртић. Градоначелница је организова-
ла пријем грађана у Градској кући. Наста-
вљени су радови на новој такмичарској 

куглани и добијен је уговор од Министар-
ства енергетике за санацију ОШ „Стефан 
Немања“. Банка Поштанска штедионица 
донирала је 750 садница туја, које су за-
сађене дуж булевара. Град помаже 18 мик-
ро, малих и средњих предузећа да унапре-
де бизнис.

19. ражањ
чишћење 20 километара пута

Активисти ОО, на челу са 
председником ОО Немањом 
Милосављевићем, положили 
су венац на спомен-обележје у 
парку поводом Дана општине. 

Такође, активисти су сакупи-
ли отпад бачен покрај пута и 
покосили траву. Током акције 
очишћено је 20 километара 
пута.

22. палилула
акције уређења и дружење 
са мештаНима

Чланови ОО организовали 
су дружење у спомен-парку 
Бубањ поводом Међународног 
дана старих. Организован је 
пријем грађана у просторија-
ма странке. Чланови МО Паси 
Пољана уредили су зелену по-
вршину. Активисти Уније мла-

дих и Савета за здравство одр-
жали су трибину, а организова-
ни су и турнир у малом фудбалу 
у Доњем Међурову и разговор 
са мештанима Делијског Виса. 
Активисти Савета за здравство 
обишли су житеље Расадника и 
Лалинца.

20. црвени Крст
здравствеНа трибиНа
Поводом Светског дана ментал-

ног здравља, чланови Уније мла-
дих организовали су трибину на 
тему заштите менталног здравља.

21. мерошина
иНтерНет у руралНим пределима
У склопу обележавања Дечије 

недеље, председник Општине 
Саша Јовановић и председник 
СО Оливер Илић угостили су 
малишане. Прославили смо Дан 
општине и Дан ослобођења у Пр-
вом светском рату, у присуству  
министра Николе Селаковића. 
Чланови локалног руководства 
обишли су радове на асфалти-
рању пута Арбанасце-Ђуревац. 

Државни секретар у Министар-
ству информисања и телекому-
никација Дејан Парчетић и по-
моћник министра Горан Ђурђе-
вић посетили су Мерошину  у 
оквиру пројекта изградње широ-
копојасног интернета у руралним 
пределима. У Ђеренској улици у 
Лепаји реконструише се ниско-
напонска мрежа. Обележили смо 
страначку славу Свету Петку.

23. пантелеј
дружење са Најстаријим суграђаНима
Обележили смо Међународни 

дан старијих особа и посебно се 
захвалили најстаријем члану на-

шег одбора, Надежди Митић (96), 
која пружа пуну подршку СНС-у и 
председнику Вучићу.

24. сврљиг
разговор са грађаНима
Потпредседник ОО СНС Игор 

Давидовић и повереница Дали-
борка Марковић разговарали су са 
суграђанима на градској пијаци.

15. Књажевац
обележеНа 
страНачка слава

Чланови ОО и симпатизери 
СНС, њих око 600, прослави-
ли су страначку славу Свету 
Петку. Након резања славског 
колача, на највећем скупу 
СНС-а у Књажевцу, обратио 
се председник ОО Милан Ђо-
кић и све чланове позвао да 
истином, резултатима и прос-
тојношћу победе лаж, насиље 
и примитивизам.

никола селакоВић разгоВарао 
је актиВистима оо



СНС ИНФОРМАТОР 123/2023  |  33

БРИГА О ГРАЂАНИМАИНТЕРВЈУ
32 |  СНС ИНФОРМАТОР 123/2023

СНС ПАНОРАМА
28. тител
штаНдови у свим 
местима

У организацији ОО СНС, реали-
зовани су инфо штандови у свим 
насељеним местима, а  председ-
ник ОО мр Драган Божић и заме-
ник Богољуб Марковић, заједно 
са активистима, разговарали су са 
суграђанима и делили страначки 
материјал. Такође, активисти сва-
кодневно разговарају са суграђа-
нима и балеже њихове предлоге.

29. сремсКи 
Карловци
пакети са 
НамирНицама и 
бицикли за Најмлађе

Aктивисти ОО обишли су ста-
рије суграђане и уручили им паке-
те са намирницама и средствима за 
хигијену. Такође, деци самохраних 
родитељa поклонили су бицикле, 

купљене из личних средстава, а са 
грађанима су се дружили на штан-
довима и делили „СНС Информа-
тор“.  Делегација Општине, на челу 
са председником Александром 
Стојкечићем, положила је венце 
на спомен-обележја поводом Дана 

ослобођења у Другом светском 
рату. Шеф Кабинета председника 
Републике Ивица Којић разговарао 
је са грађанима у страначким прос-
торијама. Свечано смо обележили 
страначку славу Свету Петку.

33. голубац
уређење атарских 
путева

У току је уређење атарских пу-
тева у насељима Усије, Винци, Би-
киње, Барич, Радошевац, Сладинац, 
Малешево, Кривача, Браничево, 
Доња Крушевица и Шувајић. Та-
кође, у викенд насељу Усије- Винци 
поставља се дечији мобилијар.

36. Maли иђош
излет за пеНзиоНере

Телеком Србија одржао је про-
моцију апликације „За мој град“, 
која омогућава већу видљивост 
иницијатива грађана. Активисти 
ОО одржали су штандове у Ма-
лом Иђошу, Ловћенцу и Фекетићу. 
Чланови ОО организовали су за 
најстарије суграђане екскурзију на 
Фрушку гору. У присуству прија-
теља и симпатизера, прославили 
смо 15. рођендан странке и обеле-
жили страначку славу.

37. суботица
ветериНарска стаНица 
у школи

Помоћник министра просвете 
Милош Благојевић и градона-
челник Стеван Бакић предали 
су на коришћење Ветеринарску 
станицу у Хемијско-технолош-
кој школи. Потписан је споразум 
о изградњи тренинг-центра у 
Техничкој школи „Иван Сарић“. 
Постављени су рефлектори на те-
ниским теренима у Дудовој шуми. 
Потпредседник ФСС Бранислав 
Недимовић уручио је спортску 
опрему фудбалским клубовима. У 
МЗ Железничко насеље асфалти-
ра се улица Ернеа Киша. Просла-
вљен је патрон Епархије бачке и 
обележена су три века постојања 
Храма вазнесења Господњег. 
Такође, обележена је и 182. го-
дишњица рада Опште болнице, 
155. годишњица Музичке школе и 
Дан ослобођења. У насељу Љуто-
во одржана је трећа Погачијада.

38. Ковин
бројНе маНифестације

Дан општине обележен је све-
чаном академијом, полагањем 
венаца, Банатским фруштуком, Тр-
ком за срећније детињство, Трком 
задовољства... Дечија недеља обе-
лежена је програмом у Библиоте-
ци „Вук Караџић“. Дом здравља 
организовао је бесплатне превен-
тивне прегледе суграђана. Учени-
ци ОШ „Бора Радић“ представили 
су се на Сајму образовања. Обеле-
жили смо страначку славу Свету 
Петку.

40. сремсКа 
митровица
дечији михољски 
сусрети

Град Сремска Митровица учест-
вује на „Expo real“ сајму некретнина 
у Минхену.Одржано је Вече дијас-
поре на Житном тргу, под покро-
витељством Града, као и комемо-
рација жртвама масовног стрељања 
грађана Мачве у Засавици у Другом 
светском рату. Казнено-поправ-
ни завод обележио је 128 година 
постојања. Одржани су Дечији ми-
хољски сусрети села у Мартинцима.

41. пећинци
рекоНструкција седам 
улица

Председник Општине Синиша 
Ђокић обишао је радове на рекон-
струкцији улица у више насеља. 
У оквиру инвестиције вредне 140 
милиона динара, реконструише се 
седам улица у пет насеља, гради 
се нови пут који ће повезати ули-
це Браће Видаковић и Посавског 
одреда, и прикључак пута Сремски 
Михаљевци - Шимановци. За реа-
лизацију ове инвестиције средства 
су издвојили Покрајинска влада и 
Општина.

42. ада
проширење велНес цеНтра

Велнес центар Адица проширен 
је новим садржајем. Посетиоци 
сада могу да користе базен са тер-
малном водом (температура 32 сте-
пена) у зимском периоду, у објекту 
који се греје. Ову инвестицију фи-
нансирала је Општина, уз подршку 
Прве и Друге МЗ из самодоприноса 
и уз помоћ Министарства тргови-
не, туризма и телекомуникација.

43. Oсечина
Нови асфалт у скадру

Током октобра, асфалтирано 
је 1,4 километара пута у засеоку 
Ивковићи у селу Скадру. Овим по-
водом организована је прослава 
на којој се окупило више од 300 
чланова и симпатизера Српске 
напредне странке. Обележена је 
страначка слава Света Петка.

31. Крушевац
Нови путеви и дечија игралишта

35. нови сад

бицикли за Најмлађе суграђаНе
32. зрењанин
обележеНи рођеНдаН и слава

Председник Покрајинске владе Игор Мировић, 
покрајински секретар за здравство Зоран Гојко-
вић и градоначелник Симо Салапура обишли су 
Општу болницу, у којој су пуштени у функцију 
магнетна резонанца, најсавременији лапароскоп-
ски стуб и дигитални мамограф. Градоначелник 
Салапура рекао је да ће Град убудуће породиљама 
исплаћивати по 60 хиљада динара за прво дете, а 
за свако следеће по 45 хиљада динара. Покрајин-
ски секретаријат за урбанизам и заштиту животне 
средине доделио је Граду средства за суфинан-
сирање израде просторних и урбанистичких пла-
нова.  Покрајинска влада доделила је средства за 
санацију фискултурне сале у Банатском Деспо-

товцу, зграде Дома културе у Лукићеву и Ботошу, 
одржавање ватрогасног дома у Орловату  и тере-
тане на отвореном у Арадцу. Такође, Град је до-
био и средства за уклањање дивљих депонија. За-
ввршетком радова у осам катастарских општина, 
каналска мрежа за одводњавање биће потпуно 
функционална. Свечаним коктелом у просторија-
ма ГО, обележен 15. рођендан СНС и страначка 
слава. Активисти МО Доља-Црни шор уредили су 
дечија игралишта, активисти МО Никола Тесла 
двориште Месне заједнице, а активисти МО Мала 
Америка и МО Книћанин зелене површине. Пред-
седник ГО Салапура организовао је пријем грађа-
на у страначким просторијама.

30. црна трава
Нова уличНа 
расвета

Наши активисти, заједно са 
најмлађим комшијама, орга-
низовали су акцију чишћења 
реке Власине и околних на-
сеља. Замењена је неисправна 
улична расвета у Црној Трави 
и насељу Доњи Славковци, а 
у плану је обнова расвете у 
свим селима. Шаховски клуб 
„Црна Трава“ био је органи-
затор Шаховског турнира на 
Власинском језеру.

Наши активисти организовали су поделу 
„СНС Информатора“ у МО Лазарица, Гари, 
Мало Головоде, Стара и Нова пијаца, као и 
испред Дома синдиката. У оквиру програма 
Дечије недеље, осмишљене су бројне актив-
ности за малишане. У Глобару је одржана 
последња овосезонска мото трка шампиона-
та Србије и трка у оквиру Балканског шам-
пионата. Постављен је нов мобилијар на де-
чијем игралишту у Расаднику, где је одржан 
и шаховски турнир. Пуштено је у функцију 
ново Прихватилиште за псе, у оквиру ЈКП 
„Крушевац“. Крушевац је добио Скејт парк 
и Памптрек, а отварању су присуствовали 
министри Братислав Гашић и Зоран Гајић. 
Страначком саборовању у Каменару при-
суствовали су активисти 10 месних одбора и 
члан Председништва СНС Петар Петковић. 
У оквиру обележавања Дана ослобођења, 
организоване су бројне манифестације. Гра-

доначелница Јасмина 
Палуровић обишла је 
радове на санацији 
клизишта у Великој 
Крушевици, на из-
градњи резервоара у 
Јошју , а посетила је 
и ново игралиште за 
децу у Јасици. Пред-
ставници локалне 
самоуправе обишли 
су дечије игралиште 
у Синђелићевој улици и реновирану ам-
буланту у Бивољу. У току је асфалтирање 
више улица у Малом Головоду. Градона-
челница Палуровић и народни посланици 
Невена Ђурић и Зоран Томић обишли су 
село Станци у МЗ Кобиље, где је асфалтиран 
главни пут, као и радове на школи у Великом 
Шиљеговцу.

Чланови ГО СНС Крушевац и бројни сим-
патизери СНС традиционално су обележи-
ли страначку славу и 15. рођендан странке. 
Прослави Свете Петке у страначким прос-
торијама присуствовали су представници 
Града Крушевца и Расинског округа, као и 
бројне званице из политичког, привредног и 
јавног живота.

Градоначелник Милан Ђурић присуство-
вао је потписивању споразума о сарадњи 
између Фонда ПИО и предузећа која путем 
пензионерске картице пружају погодности 
пензионерима. Градоначелник је угостио 
министарку Дарију Кисић и истакао да Град 
обезбеђује новчану помоћ за 1.567 ново-
рођене деце, финансира трошкове биомеди-
цински потпомогнуте оплодње, бесплатан 

превоз за средњошколце, бесплатну исхра-
ну у школама за децу из породица са троје 
или више деце... Такође, обишао је и радове 
на реконструкцији канализацијњ у насељу 
Лиман 2.

Активисти МО Шангај уредили су своје 
насеље, а активисти МО Слана бара уручи-
ли су поклоне самохраној мајци шест синова 
Аники Шкрбић. Чланови МО Лединци дони-

рали су бицикл девојчицама које живе саме 
са болесном баком и породици Бирач. Чла-
нови МО Петроварадин 3 уручили су бици-
кле породицама Оро и Копчански, а чланови 
МО Сремска Каменица 1 - породици Јочић. 
Активисти МО Сремска Каменица 2 покло-
нили су телефон и два бицикла породицама 
Гркинић и Вуцеља. Сви поклони обезбеђени 
су из личних средстава.

39. опово
михољски сусрети села

Манифестација Михољски 
сусрети села, под покрови-
тељством Министарства за бри-
гу о селу, а у организацији ло-
калне самоуправе, окупила је ве-
лики број посетилаца. Популар-
ни базар „Банатски слатки дан“ 
обишли су председник Општине 
Милош Марков и секретарка 
Министарства за бригу о селу 
Снежана Петровић. Министар 
државне Александар Мартино-

вић одржао је радни састанак у 
Опову, на којем су, поред локал-
ног руководства, учествовали 
и сарадници из Јужнобанатског 
управног округа. Министар 
Мартиновић обишао је зграду и 
стручне службе Општинске уп-
раве и новоизграђени комплекс 
покривене зелене пијаце, проје-
кат који је реализован уз подрш-
ку Министарства за државну уп-
раву и локалну самоуправу.

34. сомбор
изградња пута риђица-растиНа
Свечано су додељени уговори 

о запошљавању и самозапошља-
вању. У Кљајићеву је поставље-
но ново дечије игралиште. Гра-
доначелник Антонио Ратковић 
и директорка ЈКП „Водоканал“ 
Јасмина Бобић обишли су радове 
на изградњи водоводне мреже на 
Моношторском путу. Министар-
ка Дарија Кисић присуствовала 
је традиционалном Лемеш кулен 
фесту. Пуштена је у саобраћај 
рехабилитована деоница пута 
Кљајићево-Телечка. Реконстру-
исан је мост на путу ка Апатину. 

Издвојено је 900.000 динара за 
опремање 32 вртића. Државни 
секретар Марко Кешељ обишао 
је фудбалске клубове из Бачког 
Брега и Колута, а потпредседник 
ФСС Бранислав Недимовић клу-
бове из Растине и Светозара Ми-
летића. Реконструише се пут на 
насипу од Бачког Моноштора до 
атара Купусине, и гради атарски 
пут између Риђице и Растине. По-
вереница ГО Душанка Голубовић 
и активисти разговарали су са 
грађанима. Прославили смо стра-
начку славу.

неВена ђурић са гостима Приликом 
обележаВања страначке слаВе

... и министарке дарије кисићПосета министра горана Весића
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КОСОВО и МЕтОХиЈа

52. КиКинда
телевизор На поклоН 
болНици

У току су радови на рекон-
струкцији путне инфраструктуре, 
паркинг места и пешачких стаза 
у селима и у граду, а завршени су 
радови на реконструкцији спорт-
ског терена који користе ученици 
Гимназије „Душан Васиљев“ и Еко-
номско-трговинске школе. У све-
чаној сали Градске куће уприличе-
на је подела 135 беби-пакета ро-
дитељима деце рођене од јула до 
септембра. Захваљујући личним 
донацијама, представници Трећег 
МО уручили су Општој болници 
телевизор за Пријемно- тријажну 
службу ургентне медицине.

53. лајКовац
подршка Најстаријег 
суграђаНиНа

Функционери ОО уручили су 
пакете са намирницама најста-
ријим суграђанима. Председник 
ОО Андрија Живковић и предсе-

дница МО Лајковац 8 Мира Табић 
посетили су Живорада Перића 
(97), најстаријег  Лајковчани-
на, великог симпатизера СНС и 
председника Александра Вучића. 
Поводом Дечије недеље, Живко-
вић је поделио школски прибор 
најмлађим суграђанима у школа-
ма и вртићима. Такође, однео је 
поклоне и деци у ромском насељу 
Палеж у Пепељевцу. Живковић 
и други функционери ОО при-
суствовали су дружењу са су-
грађанима у Бајевцу. Обележили 
смо страначку славу Свету Петку. 
Наши активисти редовно су одр-
жавали штандове и делили „СНС 
Информатор“ и страначки мате-
ријал. Асфалтирано је 900 метара 
улице Петра Бојовића.

55. Краљево
огрев за породицу 
луковић

Чланови ГО СНС разговарали 
су са суграђанима на штанду у 
центру града. Завршени су радови 
на уређењу Улице Мире Чукулића. 
Потпредседник Главног одбора 

СНС др Владимир Орлић био је 
гост на састанку ГО СНС. На за-
хтев младих из Доситејеве улице, 
Град је обезбедио средства за ре-
конструкцију кошаркашког тере-
на. Чланови ГО СНС организовали 
су дружење активиста и функцио-
нера странке у Лешеву, Ратини и 
Самаилима, а подржали су и ак-
цију добровољног давања крви. 
Чланови Главног одбора СНС 
Сандра Јоковић и Стефан Аџић, 
заједно са омладинцима, уручили 
су пакете са намирницама за чети-
ри социјално угрожене породице 
у Опланићима и обезбедили огрев 
за породицу Луковић из Адрана, 
из личних средстава.

56. проКупље
НовчаНе Награде 
за студеНте

Локална самоуправа распи-
сала је јавни позив за доделу 
једнократних новчаних награда 
студентима који имају пребива-
лиште на територији Града, који 
се финансирају из буџета Репу-

блике Србије и имају просек оце-
на девет и више, који су први пут 
уписани у наредну годину студија 
и који нису студенти прве године 
студија.

57. мајданпеК
обНовљеНа пијаца

Обележена је страначка слава 
Света Петка и Дан општине, уз 
богат културни програм и пос-
лужење. Свечано је отворена 
обновљена пијаца и започета је 
реконструкција главне улице. Та-
кође, реконструисана је и готово 
цела топловодна мрежа у граду. 
Настављено је са праксом до-
вођења лекара специјалиста из 
Београда. У Рудној Глави отво-
рен је реконструисани Дом кул-
туре, изграђен је систем за на-
водњавање стадиона и саниран 
је мокри чвор на пијаци. Такође, 
одржана је презентација проје-
кта изградње аква парка Рудна 
Глава. У селу Црнајка реновира-
на је фасада школске зграде. У 
Доњем Милановцу реновирани 
су грдски трг и кеј поред Дуна-
ва и започета је обнова зграде 
Месне заједнице.

58. зајечар
подстицаји за сточаре 
и пчеларе

Чланови ОО сакупљали су 
потписе подршке грађана за пре-
дају изборне листе „Александар 
Вучић -Србија не сме да стане”, 
а велики број грађана стрпљиво 
је чекао у редовима. На градској 
пијаци наши активисти делили 
су промотивни материјал и раз-
говарали са грађанима. Обеле-
жили смо страначку славу Свету 
Петку. Потписани су уговори о 
додели подстицајних средстава 
у области сточарства и пчелар-
ства за 37 пољопривредника. 
У Зајечару је одржана седница 
Одбора за финансије, републич-
ки буџет и контролу трошења 
јавних средстава Скупштине Ср-
бије.

51. пландиште
студеНтске стипеНдије
Председник Општине 

Јован Репац доделио је по 
80.000 динара за 25 сту-
дената основних и мастер 
студија са просеком оце-
на изнад 8,5. Дом здравља 
организује превентивне 
прегледе у циљу раних 
откривања карцинома 
дојке и простате, као и 
преглед штитне жлезде. 
Одбојкашки клуб и Ом-
ладински фудбалски клуб 
добили су средства за 

унапређење спор-
та од АПВ. Фудбал-
ски савез Србије 
уручио је спортску 
опрему и лопте за 
ФК „Хајдучица“. 
Културни центар 
организовао је 
24. Зонску смотру 
сликара аматера 
Војводине. Дом 
здравља спровео 
је још један пројекат пре-
кограничине сарадње са 

Пољском и добио је чети-
ри ЕКГ апарата. Општина 
и Министарство за бри-

гу о селу обезбедили су 
средстава за куповину се-
оског домаћинства за још 

две породице. Чланови 
ОО прославили су стра-
начку славу Свету Петку.

54. трстениК
састаНак уНије жеНа

Чланови ОО организовали су састанак Уније 
жена Расинског округа, којем је присуствовала и 
Сандра Божић, чланица Председништва СНС. Ак-

тивисти ОО су делили пропагандни материјал и 
„СНС Информатор“ грађанима на инфо пултовима 
на Зеленој пијаци.

председНик вучић угостио породицу јаНковић
Председник Србије Александар Вучић 

угостио је чланове породице Јанковић са 
КиМ, чији је син Лазар хиљадита беба рође-
на у болници у Пасјану, од њеног отварања 
2015. године.

„Опет нам се на Косову Лазари рађају“, 
поручио је председник Вучић и захва-
лио се родитељима тромесечног Лазара 
и четворогодишње Уне што су их дове-
ли у Председништво, те најавио да ће 

на крштењу бити кум малом Лазару. Јан-
ковићи су истакли захвалност држави 
и нагласили да без помоћи председни-
ка Вучића не би било ни породилишта у 
Пасјану.

На сајму књига отвореН штаНд 
каНцеларије за ким

Директор Канцеларије за Ко-
сово и Метохију Петар Петко-
вић свечано је отворио штанд 
Канцеларије за КиМ на Београд-
ском сајму књига и поручио да 

ће бити одржано више од 70 
промоција књижевних и науч-
них радова, на којима ће учест-
вовати и више од 30 издавача са 
КиМ.

47. гњилане
обележеНа слава

Празник Свете новомучени-
це Босиљке Пасјанске обеле-
жен је у Косовском Поморављу, 
који је и слава Привременог 
органа општине Гњилане. Сла-

ви си присуствовали и помоћ-
ница директора Канцеларије 
за Ким Светлана Миладинов и 
владика рашко-призренски Те-
одосије.

48. КосовсКа митровица
иваН запорожац На челу 
привремеНог оргаНа

Новоизабрани председ-
ник Привременог органа 
општине Kосовска Митрови-
ца Иван Запорожац одржао 
је састанак са радницима ло-
калнe самоуправe и образло-
жио планове, идеје и циљеве 
своје политике. Потом се 
састао са грађанима и иста-
као спремност да помогне 
онима којима је помоћ нео-
пходна у циљу квалитетнијег 

живота на овим просторима. 
Општинско веће Привре-
меног органа доделило је 
суграђанки Нади Петронић 
захвалницу за освојено прво 
место у кик-боксу на Европ-
ском првенству у Турској. 
Као и сваке године у ово 
време, Косовска Митровица 
посветила је целу недељу 
малишанима у оквиру Дечије 
недеље.

46. КосовсКа Каменица
раНчеви за ђаке прваке
Општина, у сарадњи са Канцеларијом 

за КиМ, обрадовала је ђаке прваке ран-
чевима, које им је уручила председница 
Привременог органа Тања Аксић. Чла-
нице Уније жена учествовале су на Мо-
равским данима у Горњем Кусцу, у ок-

виру којих се одржавао Сајам домаћих 
производа и ручних радова. Поводом 
обележавања Дечије недеље, Аксић је 
изненадила посетом и поклонима мали-
шане у ПУ „Пчелица Маја“, а предшкол-
це су угостили челници Општине.

Дан општине обележен је скромније 
и у складу тренутном ситуацијом у 
којој се српски народ налази. Председ-
ник Привременог органа Зоран Тодић 
уприличиo je пријем за родитеље и 

породице палих бораца 1999. године. 
Поштовање према породицама жрта-
ва изразили су и заменица директора 
Канцеларије за КиМ Душица Николић 
и помоћница Милена Парлић.

45. звечан
разговор са мештаНима

Заменик директора Kанцеларије за 
KиМ Борислав Тајић и помоћница ди-
ректора Јелена Стојковић посетили су 
Звечан и Kосовску Митровицу. Заједно са 
локалним руководством, разговарали су 

са мештанима Жеровнице и обишли ра-
дове на уређењу корита реке. У Kосовској 
Митровици састали су се са представни-
цима стамбених заједница и представили 
им активности за наредни период.

49. велиКа Хоча
Нови вртић стаНишору
Помоћник директора Кан-

целарије за КиМ Игор По-
повић присуствовао је прос-
лави Михољдана у Великој 
Хочи. Месец дана након 
отварања вртића у Горњем 
Кусцу, у селу Станишор са 

радом је започеo нови вр-
тић истуреног одељења ПУ 
„Колибри“ из Коретишта. 
Постојећи објекат ренови-
ран је средствима Канцела-
рије за КиМ и опремљен са-
временом опремом.

44. лепосавић
даН општиНе

50. прибој
асфалт до стрмца
Асфалтира се шест кило-

метара пута до најудаљеније 
МЗ Стрмац, чиме се реализује 

обећање председника Вучића 
дато приликом посете Прибоју. 
Војни лекари боравили су у Сје-

верину и Калафати у оквиру тра-
диционалне акције „Војни лекар 
на селу“. У ЈКП „Услуга“ стигао 
је нови камион за одвожење 
смећа, у оквиру прекограничног 
ЕУ пројекта „Заштита природне 
околине Полимља од отпада“. 

Пројекат „Боља енергија“ Аме-
ричке агенције за међународни 
развој (УСАИД) и Општина ор-
ганизовали су другу радионицу 
за ученике осмог разреда основ-
них школа. Обележен је јубилеј 
70 година рада ФАП-а.

Петар ПеткоВић отВорио је штанд канцеларија за ким

сандра божић и милена 
турк са актиВисткињама
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СНС ПАНОРАМА

69. београд

дружење са београђаНима

Градски одбор СНС Београд 
био је домаћин за 50 пензионер-
ки и пензионера из Сомбора, који 
су први пут били у посети глав-
ном граду. Повереница ГО СНС 
Ана Брнабић посетила је Бараје-
во и Звездару, и разговарала са 
чланством о унапређењу живота 
у овим општинама. Састанку су 

присуствовали и члан ГО Михаи-
ло Јовановић и повереник секре-
тара ГО Александар Кемевиш.

Поводом Међународног дана 
старијих особа, Михаило Јовано-
вић разговарао је са најстаријим 
члановима ОО СНС Звездара и 
уручио им поклоне, које је обез-
бедио из личних средстава. По-

вереница Ана Брнабић посетила 
је Младеновац, где се дружила 
се са омладином.

Чланови Савета за социјал-
на питања и активисти ОО СНС 
Звездара посетили су социјално 
угрожене избегличке породице у 
насељу ВМЛ и уручили им пакете 
са хемијом и намирницама, које су 

обезбедили из личних средстава. 
Поводом Међународног дана це-
ребралне парализе, повереница 
Брнабић угостила је представни-
ке Савеза за церебралну и дечију 
парализу. Домаћин страначке 
славе у ОО био је Михаило Јова-
новић, а слава је обележена и у 
свим месним одборима.

59. Кладово
мост у селу река

Председник Општине Саша 
Николић обишао је радове на 
изградњи моста у селу Река и 
истакао да је, на иницијативу 
грађана, локална самоуправа оп-
ределила средства да би мештани 
лакше стизали до својих парцела 
у горњем делу села. Ради веће 
безбедности ученика ОШ „Вук 
Караџић“, локална самоуправа оп-
ределила је средства за изградњу 
дела ограде. У оквиру Дечије не-
деље, ђаци прваци засадили су 
своје „Дрво генерације“.

60. беочин
акције уређења 
околиНе

Активисти ОО организовали 
су штандове, разговарали са су-
грађанима и делили „СНС Инфор-
матор“. Председник СНС Милош 
Вучевић присуствовао је дружењу 
активиста у Черевићу, а активисти 
из овог места уредили су парк у 
центру. Чланови МО Свилош на-
сули су прилазни пут до извора и 
уредили простор око амбуланте. 
Акције уређења организовали су 
и активисти МО Раковац, Беочин 
град и Беочин село. Обележени 
су страначка слава и 15. рођендан 
Српске напредне странке, као и 
Дан Општине. Председник ОО 
Драган Самарџић разговарао је 
са грађанима у МО Беочин село, 
а председница Општине Биљана 
Јанковић у централи странке и 
месним одборима.

61. бечеј
замеНа баНдера

Председник Општине др Вук Ра-
дојевић обишао је завршене радо-
ве на санацији крова фискултурне 
сале школе у Бачком Градишту и 
радове на ископавању два бунара 
у Фабрици за производњу пијаће 
воде. Бечеј је био домаћин финала 
„Аутокрос првенства Србије“, које 
је окупило око 50 такмичара из 
региона. Асфалтира се пут између 
Бечеја и Темерина. Захваљујући 
сарадњи између Општине и Елек-
тродистрибуције Нови Сад, у току 
је замена дотрајалих дрвених и бе-

тонских стубова како би се обез-
бедило квалитетно снабдевање 
струјом. Такође, биће изграђена 
и нова електромрежа и две трафо 
станице на Новобечејском путу.

63. ириг
Нова пијаца

У Малој Ремети одржана је се-
дма Фијакеријада, у Јазаку јесења 
манифестација, а у Шатринцима 
Гушчијада. Завршено је 2,2 кило-
метара атарских путева са отре-
сиштима у Шатринцима, Иригу, 
Врднику, Малој Ремети, Нерадину 
и Ривици. У току је уређење ка-
налске мреже. Отворена је нова 
пијаца у Врднику. Терен ФК „Рад-
нички“ добио је нову расвету. За-
вршено је комплетно реновирање 
зграде Месне заједнице у Иригу. 
Положени су венци у свим мес-
тима поводом ослобођења у Дру-
гом светском рату. Покрајински 
секретаријат за пољопривреду 
суфинансираће уређење просто-
ра за Инфо пулт и уклањање ди-
вљих депонија са пољопривред-
ног земљишта. Обележили смо 15. 
рођендан СНС и страначку славу.

64. бач
пријем за младе 
каратисткиње

Обележена је храмовна слава 
Бача, Свети Јован Богослов. Члани-
це Карате клуба „Славија“, које су 
наступале за реперезентацију Ср-
бије у Грчкој, биле на пријему код 
председника Општине Стеве Па-
нића. Поводом Дана ослобођења, 
положен је венац на спомен-обе-
лежје палим борцима. Никола Ла-
зетић, директор млађих селекција 
Фудбалског савеза Србије, посе-
тио је фудбалске клубове и уручио 
лопте и спортску опрему.

65. лозница
обилазак суграђаНа

Председник ГО Видоје Петровић 
потписао је уговор са директором 
Регионалног центра „Еко-Тамна-
ва“, у присуству министарке Ирене 
Вујовић, о приступању Регионал-
ном центру за управљање отпадом. 
Посетио је домаћинство породице 
Игњатовић у Башчелуцима, орга-

низовао народни скуп у Козјаку и 
присуствовао трећим Михољским 
сусретима села у Лешници. Такође, 
посетио је породицу Митрић у 
Руњанима, а редовно организује и 
пријеме грађана. Заједно са чланом 
ГО Љубинком Ђокићем, обишао је 
радове на реконструкцији школе 
у Стражи, као и вишечлану поро-
дицу Бојић у Јадранској Лешници, 
чија кућа је изгорела у пожару. 
Поводом Дечије недеље, ђацима 
првацима поделили смо пакете са 
књигама о емпатији, толеранцији и 
солидарности. Активисти ГО СНС 

разговарали су са суграђанима на 
штандовима и делили промотивни 
материјал. Обележили смо стра-
начку славу Свету Петку.

68. врање  
акција „књига На дар“

Поводом обележавања Дечије 
недеље, чланови Савета за култу-
ру и Савета за просвету ГО орга-
низовали су акцију „Књига на дар“ 
и донирали су школски прибор и 
књиге ученицима школе у Доњем 
Требешињу.

62. стара пазова
кафа и чај са комшијама
Активисти свих месних одбо-

ра делили су прехрамбене паке-
те суграђанима, обезбеђене из 
личних средстава, и дружили се 
са комшијама на штандовима, 
уз кафу и чај. Грађани заинтере-
совани за разговор са функцио-
нерима странке могу да дођу у 
просторије странке у оном месту 
које је по плану одређено за ту 
недељу. Отворене су нове стра-

начке просторије у Новим Банов-
цима. Обележили смо страначку 
славу Свету Петку. Потписан 
је уговор за наредну фазу из-
градње водовода у Војки. ПУ 
„Полетарац“ добила је кључеве 
новог комби возила за дистри-
буцију хране од председника 
Општине Ђорђа Радиновића. У 
Новој Пазови свечано су обеле-
жени Дани досељеника.

66. Ковачица
пупиНова медаља 
маји гојковић

Велики број грађана дао је 
потписе подршке листи „Алек-
сандар Вучић - Србија не сме 
да стане“. Чланови МО Падина 
делили су страначки материјал 
на пијаци. Одржани су са-
станци општинског и свих мес-
них одбора. Министарки Маји 
Гојковић уручена је Пупинова 

медаља, у оквиру обележавања 
Октобарских сусрета, пово-
дом тога што је Министарство 
културе одобрило више од 22 
милиона динара за реконструк-
цију старе Пупинове школе. 
Чланице МО Самош уредиле 
су простор и засадиле цвеће 
испред Дома културе.

67. Крагујевац
пријеми грађаНа и дружења 
На штаНдовима
Град почиње са формирањем 

рекреативних и зелених оаза, се-
ниор оаза, пет паркова, а биће 
уређен и нови трг који ће понети 
име песника и композитора Драги-
ше Недовића. Положен је камен-
темељац за дечије одмаралиште 
на Бешњаји. Изграђена је фис-
културна сала Богословије Светог 
Јована Златоустог. Расписана је 
јавна набавка за реновирање вр-
тића у насељу Бубањ. Нова спорт-
ска сезона у хали „Језеро“ почела 
је уз реконструисано осветљење, 
чиме су испуњени услови за одр-
жавање утакмица највишег ранга. 
У Застава Заводу за здравствену 
заштиту радника пуштен је у рад 
нови редген апарат. Асфалтиране 

су улице Баје Секулића, Исидоре 
Секулић, Драгослава Срејовића, 
Владимира Мицића и Ударних 
бригада. Министар Томислав Мо-
мировић присуствовао је отва-
рању 800-тог објекта трговинског 
ланца ДТЛ. Отворена је продавни-
ца спортске опреме Декатлон, у 
присуству амбасадора Француске 
Пјера Кошара. Великим школским 
часом обележене су 82 године од 
масовног стрељања и 79 година од 
ослобођења града у Другом свет-
ском рату. На пријему за грађане, 
градоначелник Никола Дашић 
разговарао је са више од 200 су-
грађана. Активисти свих месних 
одбора настављају дружење на 
штандовима са суграђанима.

обележаВање октобарскиХ сусрета у идВору

Пакети са намирницама за 
најугроженије суграђане

ПоВереница оо снс београд ана брнабић, са 
сарадницима, угостила је ПредстаВнике саВеза 

за церебралну и дечију Парализу

миХајло јоВаноВић био је 
домаћин страначке слаВе



78. нови београд
дружење са Најстаријим 
суграђаНима

Поводом Дана старих особа, 
дружили смо се са најстаријим 
суграђанима, организовали смо 
штандове, пријеме у страначким 
просторијама и трибине на којима 
се говорило о темама које су блис-
ке старијој популацији. Организо-
вана је радна акција у Блоку 22.

79. барајево
отварање каНцеларије 
мо враНић

Поводом обележавања 15 го-
дина од оснивања СНС, отворена 
је канцеларија МО Вранић. От-
варању су, поред активиста, при-
суствовале и чланица Председни-
штва СНС Дарија Кисић и чланица 

Главног одбора Стана Божовић. 
Активисти свих МО организовали 
су штандове и обиласке грађана. 
Чланови ОО посетили су породицу 
Богојевић из Арнајева и малиша-
не обрадовали бициклом, који су 
обезбедили из личних средстава.

81. врачар
обилазак петочлаНе 
породице

Чланови ОО обележили су 
Међународни дан старијих особа. 
Чланови Савета за социјална пи-
тања и чланица Председништва 
Дарија Кисић посетили су петоч-
лану породицу Мохамеда Бен 
Мосбеха, Тунишанина који има 
српско држављанство и ожењен је 
Београђанком Сањом Костадино-
вић. Свакодневно, на више лока-
ција, разговарамо са суграђанима.

83. вождовац
посета породицама 
аНтоНић и љубиНковић

Активисти свих МО свакоднев-
но разговарају са суграђанима, 
уз поделу страначког материјала. 
Такође, деле пакете са намирни-
цама члановима ОО којима је то 
потребно, а које су обезбедили из 
сопствених средстава. Активисти 
МО Бели Поток донирали су огрев, 
обезбеђен из личних средстава, 
својим члановима. Потпредседник 
ОО Реља Огњеновић обишао је по-
родицу Антонић из Бањице, којој 
смо реконструисали кров, такође 
из личних средстава. Уручени су 
и бицикли породици Љубинковић 
која има четворо деце.

84. лазаревац
пријем грађаНа

Активисти и функционери ОО 
разговарали су са суграђанима 
на штандовима уз поделу „СНС 
Информатора“. Чланови Савета 
за социјална питања обилазили 
су социјално угрожене породице. 
Председница ОО Тијана Давидо-
вац одржала је пријеме грађана. 
У сарадњи Града и ГО Лазаревац, 
асфалтиране су улице Стефана Не-
мање, Крсмановића и Лазића крај. 
У Спортском центру у Рудовцима 
постављена је мултифункционална 
подлога, а у МО Дуле Караклајић 
обновљене су пешачке стазе.

85. чуКарица
разговор уз кафу

На инфо пултовима, који сe 
редовно одржавају широм Чука-
рице, активисти разговарају са 
суграђанима уз кафу и поделу 
промотивног материјала. По-
чело је уређење атарског пута 

Лепи ладови, од Ибарске магис-
трале ка парцелама у Жаркову. 
Домаћинства у насељима Умка и 
Руцка добила су нове канте за од-
лагање отпада.
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СНС ПАНОРАМА БРИГА О ГРАЂАНИМА

70. гроцКа
поклоНи за Најмлађе

У оквиру манифестације 
Радост Европе, Гроцку су по-
сетила деца и учитељи из Бу-
гојна. Народна банка Србије 
одржала је едукацију најста-
ријих суграђана за коришћење 
платних услуга и кредита, као 
и обуку како да препознају 
преваре на интернету. Завр-
шени су радови на преслагању 
гранитне коцке у Мачванској 

улици и завршена је водовод-
на мрежа. У Гроцкој је боравио 
Караван дигиталних вештина. 
Градоначелник Александар 
Шапић обишао је радове на 
реконструкцији Смедеревског 
пута и најавио нове радове. 
Настављена је подела бици-
кала, који су обезбеђени из 
личних средстава активиста и 
функционера.

75. палилула
збор крајшНика

Чланови ОО организовали 
су Збор Крајишника у СЦ Кови-
ловo, на којем су учествовала 
крајишка удружења из читаве 
Србије и кроз богат програм 
представили крајишке писце, 
сликаре и културно-уметнич-
ка друштва. Организована 

је и спортска манифестација 
Крајишки вишебој. Збор су по-
сетили председник Александар 
Вучић, повереница ГО СНС Бе-
оград Ана Брнабић, Владимир 
Орлић, Маја Поповић... Свако-
дневно се организују штанови 
на више локација.

72. раКовица
бицикли за 20 малишаНа
Приводе се крају радови на 

изградњи Београдског бувља-
ка у Варешкој улици, а Општи-
на је изградила пешачке стазе 
и степениште до њега. Уруче-
ни су уговори председницима 
стамбених заједница за суф-
инансирање радова у склопу 
пројекта „Раковица мисли на 
зграде“. Почела је реконструк-
ција Парка српско-јапанског 
пријатељства на Миљаковцу. 
Асфалтиране су улице Гамин-

ска, Златана Вауде и Владиим-
ра Вујовића. Завршена је из-
градња  паркинга у Опленач-
кој улици, а паркинзи се раде 
и у улицама Луке Војводића и 
Сердара Јанка Вукотића. Ак-
тивисти ОО  наставили су да 
обилазе суграђане  и уручили 
су бицикле и друге поклоне 
за 20 малишана, које су обез-
бедили из личних средстава. 
Организујемо штандове и раз-
говарамо са суграђанима.

76. обреновац
изградња вртића

У току су радови на из-
градњи новог објеката вртића 
„Колибри“ у Баричу, који ће 

имати девет соба и мултифунк-
ционалну салу, опремељене по 
најсавремнијим стандардима.

77. савсКи венац
игралиште за Најмлађе

Општина организује бес-
платне ИТ курсеве и курсеве 
страних језика за старије су-
грађане и за младе. Такође, у 
сарадњи са Заводом за здрав-
ствену заштиту радника „Же-
лезнице Србије“ и Институтом 
за јавно здравље „Батут“, ор-
ганизује бесплатне превен-
тивне прегледе у циљу раног 
откривања рака плућа. По-
чела је и бесплатна школица 
пливања за предшколце, као 
и нова тура излета за старије 
суграђане. Уређују се фасада 
стамбених зграда у улицама 
Гаврила Принципа и Михаила 
Богићевића. Отворено је ново 

дечије игралиште у улици Фло-
ре Сендс. Општина је отворила 
јавни конкурс за суфинанси-
рање мера енергетске санације 
породичних кућа и станова. 
Реконстурисане су улице Са-
рајевска, Прокупачка и Драга-
на Манцеа. Организоване су 
бесплатне школе глуме, говора 
и новинарства за младе. Акти-
висти МО Војвода Мишић уре-
дили су дечије игралиште у Ди-
нарској. Поводом Међународ-
ног дана старих, организовано 
је крстарење Савом. Активисти 
и функционери свакодневно 
разговарају са грађанима на 
штандовима.

73. сопот
сајам здраве 
храНе

Одржан је Сајам здраве 
хране „Милена Татар“. Ас-
фалтиране су улице Моше 
Пијаде и Војводе Степе у МЗ 
Раља. Активисти су редовно 
држали штандове и обила-
зили суграђане.

82. стари град
дружење са Најстаријима

Обележили смо страначку 
славу Свету Петку. Настави-
ли смо са редовним организо-
вањем дружења за најстарије 
суграђане. Активисти свако-

дневно разговарају са суграђа-
нима, а приређено је и крста-
рење бродом за родитеље и 
децу са сметњама у развоју из 
удружења „Живимо заједно“.

86. звездара
велика јесења 
акција уређења 
и садње цвећа

Звездарски активисти, на 
челу са председником Мар-
ком Попадићем, очистили су 
11 дечијих паркова и офарбали 
мобилијар. Осим свакодне-
вног обиласка и разговора са 
члановима и симпатизерима, 
онима који су слабијег мате-
ријалног стања, поред пакета 
помоћи, обезбедили смо и 
дрва за огрев, из личних сред-
става. У сарадњи са ГО  Звезда-
ра, на више локација организо-
ване су представе за децу. На 
Коњарнику, на платоу насеља 
Рудо, организована је велика 
јесења акција садње цвећа. 
Обрадовали смо десетак мали-
шана бициклима, који су обез-
беђени из личних средстава.

80. земун
трибиНа „жеНа, породица, каријера”
У организацији Уније жена 

МО Алтина, одржана је триби-
на „Жена, породица, каријера“, 
а гошће су биле глумица Ива 
Штрљић и др Милка Раићевић. 
Настављена је донација бици-
кала најмлађим Земунцима и 
помоћ породицама слабијег ма-
теријалног стања у виду огре-

ва и кућних потрепштина. Све 
донације финансиране су из 
властитих извора. Хуманитар-
на акција „Чеп за хендикеп“ ни 
овог пута није остала без дона-
ције чепова које су прукупили 
земунски напредњаци. Свако-
дневно се дружимо са суграђа-
нима на инфо пултовима.

74. младеновац
обилазак десеточлаНе породице

Завршено је асфалтирање 
улице Прокоп у Великој Иванчи 
и започети су радови на рекон-
струкцији улице Вука Караџића. 
На школи у Марковцу уређена 
је фасада и постављена је нова 
столарија. Организовали смо 
доделу дечијих ауто-седишта за 

више од 200 родитеља. Повере-
ник ОО Андрија Чупковић оби-
шао је штандове и разговарао 
са активистима. Председник ОО 
СНС Милош Петровић посетио 
је стадион ОФК Младеновац и 
првотимцима уручио шушкавце, 
који су обезбеђени из личних 

средстава чланова странке. Десе-
точлану породицу Бошњаковић 
из Сенаје обрадовали смо покло-
ном за најмлађе - бициклом који 
смо купили из личних средстава. 
Сваког викенда пили смо прву 
јутарњу кафу са комшијама на 
штандовима.

александар шаПић обишао је 
радоВе на смедереВском Путу ПетроВић са суграђанима

71. сурчин
Нова игралишта за децу
Отворена су нова дечија 

игралишта - на углу Орачке и 
Скопљанске улице и у насељу 
Кључ. Општина је поклонила 
57 бицикала основцима. Акти-
висти ОО свакодневно обила-
зе социјално угрожене поро-

дице и најстарије суграђане, 
помажу им и донирају пакете 
са намирницама, који су обез-
беђени из личних средстава. 
Организовали су штандо-
ве у свим насељима и акције 
уређења.




